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سرویس سیاسی -     جوانان بومی خارگ با وجود 
داشتن تخصص و توانمندی بالا، از استخدام در 
شــرکت های نفتی و پتروشیمی محرومند و از 

بی عدالتی در جذب نیرو بسیار ناراضی هستند.
جزیره خارگ، نماد ایســتادگی و مقاومت ملت 
ایران در روزهای ســخت جنگ و تحریم، این 
روزها با چالشی تلخ مواجه است؛ بیکاری گسترده 
در میان جوانان بومی، در سایه حضور چند دهه ای 

صنایع عظیم نفت و پتروشیمی.
این جزیره کــه همواره در حافظه ملی ایرانیان با 
نــام پایداری، فــداکاری و حضور در خط مقدم 
صادرات انرژی شناخته می شود، امروز درگیر یک 
بی عدالتی مزمن است. مردمی که سال ها زیر آتش 
دشمن، چرخه اقتصاد کشور را زنده نگه داشتند، 
امروز نظاره گر توسعه ای هستند که بی آنکه به آن ها 

توجهی داشته باشد، از کنارشان عبور می کند.
خارگ تنها یک جزیره در خلیج فارس نیســت؛ 
خارگ حافظه زنــده ای از دهه ها مقاومت ملی 
است. در ســال هایی که حمله های پیاپی دشمن 
امنیت کشــور را تهدید می کــرد، خارگ ماند. 
نیروهای بومی، کارگران محلی، مردم ریشــه دار 
این خاک، با دســتان خالی و دل های پر از ایمان، 
تأسیسات نفتی را زنده نگه داشتند تا چرخ اقتصاد 

کشور متوقف نشود.
اما اکنون، ســال ها پس از پایان جنگ، ســکوتی 
سنگین بر سرنوشت جوانان خارگی سایه انداخته 
اســت. صدای آن ها در میان ســازه های فلزی و 
دفاتر رسمی شرکت ها، به جایی نمی رسد. گویی 
تاریخی که به برکت ایستادگی آنان نوشته شد، در 

دفتر تصمیم گیران گم شده است.
نفت هست؛ اشتغال نیست

شــرکت های بزرگ نفتی، پتروشیمی و صدها 
پیمانــکار، در خارگ حضــور دارند و فعالیت 
گسترده ای انجام می دهند. این حضور اما، آن گونه 
که باید و شــاید، نتوانسته در زندگی مردم بومی 
نقش مؤثری ایفا کند. جوانــان تحصیل کرده و 
متخصص جزیره، اغلــب در حاشیه مانده اند و 
فرصت های شــغلی در دستان افرادی ست که نه 
به زبان محلی آشــنا هستند، نه با زیست فرهنگ 

جزیره پیوندی دارند.
آنچه مردم خــارگ را آزار می دهد، تنها بیکاری 
نیست؛ احساس بی توجهی، نادیده گرفته شدن 
و توســعه ای است که با آنان نسبتی ندارد. این در 
حالی ست که حضور این صنایع، بدون پایداری 
اجتمــاعی و بومی ســازی نیروهــا، محکوم به 

فرسایش است.
قانون باید اجرا شود؛ نه دور زده شود

امام جمعه خــارگ ضمن انتقــاد از روندهای 
تبعیض آمیــز و غیرشــفاف در حوزه اشــتغال 
شرکت های نفتی و پتروشیمی مستقر در جزیره، 
خواســتار ورود نهادهای امنیــتی و نظارتی به 
ماجرای جذب نیرو شــد و گفت: اشتغال جوان 
خارگی، نه امتیاز بلکه یک حق قانونی اســت و 
اجازه نخواهیــم داد این حق قربانی لابی گری و 

سهم خواهی شود.
حجت الاسلام محمود کارگر اظهار کرد: خارگ 
تنها یک جزیره نفتی نیست، خارگ سنگر مقاومت 
اقتصادی ایران اســت. مردمی که در ســال های 
سخت جنگ، زیر باران آتش ماندند و شیرهای 
صادرات نفت را باز نگه داشتند، امروز با بیکاری 
فرزندان شــان مواجه اند. این وضعیت، عادلانه و 

قابل قبول نیست.
وی با اشاره به استقرار صنایع بزرگ نفتی، گازی 
و پتروشیمی در خارگ گفت: ما در کنار صنعتی 
ایستاده ایم که باید محور اشتغال و توسعه باشد؛ 
اما متأســفانه برخی نیروهای غیربومی را بدون 
طی مراحل قانونی وارد جزیره می کنند و جوانان 

متخصص بومی را نادیده می گیرند.
امام جمعه خــارگ با تأکید بر ضرورت اولویت 
دادن به نیروی بومی افزود: اشتغال جوان خارگی 
خط قرمز ماست. قانون می گوید اولویت با بومی 

است.
وی ادامه داد: متأســفانه خبرهایی می رســد که 
در ســکوت کامل، گروهی از افراد بدون اطلاع 
عمومی و فرآیند قانونی جذب شده اند. این رفتار 
هم خلاف عدالت است و هم باعث جریحه دار 
شــدن اعتماد عمومی. نمی پذیریم فرصت های 
شغلی این مردم، پشت درهای بسته تصمیم گیری 

شود.
انتقاد از روندهای ناعادلانه جذب نیرو

رئیس شورای اسلامی شهر خارگ ضمن انتقاد 
از روندهای ناعادلانه در جذب نیروی انسانی از 
سوی شرکت های مستقر در جزیره گفت: اشتغال 
جوانان بومی باید در صدر اولویت های مدیریتی 

قرار گیرد.
لطف الله علی پور اظهار کرد: خارگ با ســابقه ای 
پرافتخــار در دفاع مقدس و نقــش بی بدیل در 
اقتصاد ملی، شایســته آن است که فرزندانش در 
توسعه آن نقش آفرین باشند، نه تماشاگر. متأسفانه 
در ماه هــای اخیر خبرهایی مبنی بر جذب نیرو از 
خارج جزیره، بدون اطلاع رسانی عمومی و خارج 
از ضوابــط، به گوش می رســد که جای نگرانی 

جدی دارد.
وی افــزود: ده ها جوان توانمند، تحصیل کرده و 
متخصص در خارگ منتظر یک فرصت هستند، 
اما در عمل اولویت به افرادی داده می شــود که نه 
بومی اند و نه شناختی از شرایط زیستی و فرهنگی 

جزیره دارند.
علی پور از ارائه پیشنهاد شورای شهر برای تشکیل 
»ســتاد نظارت بر اشتغال بومیان جزیره خارگ« 
خبر داد و گفت: این ستاد با حضور نمایندگانی از 
استانداری، دستگاه های نظارتی، امام جمعه، شورا، 
بخشدار و نمایندگان مردم، می تواند بر فرآیندهای 

جذب نظارت داشته باشد.

رئیس شــورای شــهر خارگ با اشاره به وظیفه 
اجتماعی شــرکت ها تصریح کرد: همان طور که 
این صنایع از ظرفیت هــای جغرافیایی و امنیتی 
خارگ اســتفاده می کنند، موظف اند پاسخگوی 
نیازهای اجتماعی و انســانی مردم این جزیره نیز 
باشند. سرمایه اجتماعی صنعت، وابسته به اعتماد 
مردم اســت؛ و این اعتماد با بی توجهی به اشتغال 

جوانان بومی از بین می رود
سهم مردم از توسعه؛ یک مطالبه روشن

یــکی از بانوان بومی جزیره خــارگ با انتقاد از 
وضعیت اســتخدام در شــرکت های مستقر در 
جزیره، گفت: با وجود داشتن مدرک دانشگاهی 
و سابقه کار، تاکنون هیچ فرصتی برای اشتغال در 
شــرکت های نفتی و پتروشیمی به من داده نشده 

است.
کرمی، از ساکنان بومی خارگ، اظهار داشت: من 
کارشــناسی کامپیوتر دارم، دوره های تخصصی 
کامپیوتر و مدیریت صنعتی را گذرانده ام، اما هر 
بار که برای شــغل اقدام می کنم، می گویند نیرو 
از بیرون آمده یا قبلًا تعیین شــده است. احساس 

می کنم اصلًا ما را نمی بینند.
وی افزود: در همان شــرکتی که آلایندگی آن را 
سالهاست ما تحمل می کنیم، چند نیروی تازه وارد 
را از شــهرهای دیگر استخدام کرده اند، اما حتی 
یک بار هم رزومه ما را بررسی نکردند. سوال من 
این اســت: اگر سهم ما در خانه خودمان نیست، 

پس کجاست.
یکی از جوانان بومی خارگ با گلایه از بی عدالتی 
در روند جــذب نیرو در جزیره گفت: با مدرک 
مهندسی نفت و دوره های تخصصی، مدت هاست 
جویای کار هستم، اما شرکت ها، نیروی غیربومی 

را ترجیح می دهند.
کیامرثی، از جوانان بومی و متولد خارگ، گفت: 
سال ها تلاش کردم، درس خواندم، مدرک گرفتم، 
تخصص پیدا کردم، اما در همه این ســال ها حتی 
یک دعوت نامه برای مصاحبه از شــرکت های 

بزرگ جزیره نداشتم.
وی افزود: هیچ کس نمی خواهد سهم دیگران را 
بگیرد، ما فقط می خواهیم سهم قانونی و انسانی 
خودمان را داشته باشیم. ما اهل این خاکیم، در این 
گرما و شرایط سخت بزرگ شده ایم، می خواهیم 

در همین سرزمین کار کنیم و آینده بسازیم.
توسعه بدون مردم، توسعه نیست

از نهادهای مسئول انتظار می رود در بازنگری 
سیاست های جذب و اشتغال، اولویت واقعی 
و نــه شــعاری بــرای جوانان بــومی در نظر 
گرفته شــود. نظارت بر عملکرد شــرکت ها، 
ایجــاد ســازوکارهای شــفاف و حرکت به 
سمت بومی ســازی نیروی انسانی، ضرورتی 
انکارناپذیر اســت. اگر این جزیره قرار است 
همچنان تپنده ترین نقطه انرژی کشــور باشد، 

باید صدای مردمش نیز شنیده شود.

فرصت های شغلی خارگ در اختیار غیربومی ها؛

جوانان جزیره چشم انتظار تغییر

    

سرویس سیاسی -      معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار لرستان در نشست 
شــورای دانشگاه لرستان گفت: احترام به نقش و جایگاه دانشگاه، احترام به توسعه 
یافتگی اســت؛ بایستی نقش دانشگاه در ارائه راهکارهای مرتبط با پیشرفت استان، 

تقویت شود.
نشست شورای دانشگاه لرستان با حضور دکتر سعید پورعلی، معاون سیاسی، امنیتی، 
اجتماعی استاندار لرستان، دکتر مهرداد دادستانی، سرپرست دانشگاه لرستان، فرزاد 
یاراحمدی، معاون اداره کل سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری لرستان 

و جمعی از مدیران و دانشگاهیان دانشگاه لرستان برگزار شد.
در این نشست که در سالن جلسات حوزه ریاست دانشگاه لرستان برگزار شد دکتر 
مهرداد دادســتانی، سرپرست دانشگاه لرســتان، گزارش جامعی از وضعیت فعلی 

شاخص های دانشگاه ارائه کرد.
دکتر دادستانی در بخش از گفته هایش به رویداد رخ داده درباره اختصاص بخشی از 
زمین های دانشگاه لرستان به راه و شهرسازی پرداخت و تشریح کرد این اقدام، ممکن 
است مانع اجرای کامل طرح جامع دانشگاه شود که با نگاهی آینده نگرانه تهیه شده 
است؛ زیرا دانشگاه دارای طرح جامع است و طبیعی است که برای اجرای کامل طرح، 

نیاز به زمین کافی است.
احترام به دانشگاه، احترام به توسعه یافتگی است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار لرستان نیز در این نشست گفت: احترام به 
دانشگاه، در واقع، احترام به توسعه یافتگی است؛ اگر می خواهیم جامعه به پیشرفت 
همه جانبه برسد بایســتی همواره ارتباط پایدار بین دانشگاه با دستگاه های اجرایی، 

وجود داشته باشد.
دکتر سعید پورعلی، تشریح کرد: دانشگاه باید پیشران این حرکت باشد که نشست های 

مختلف با مدیران اجرایی استان را در دانشگاه برگزار کند.
دکتر پورعلی افزود: متخصصان و پژوهشگران دانشگاهی می توانند نظرات تخصصی 
خود درباره برنامه توســعه استان }سند توسعه{ را به مدیریت ارشد اجرایی استان 

منتقل کنند.
وی اظهار داشــت: دیدگاه اعضای شورای دانشگاه درباره زمین های دانشگاه هم از 

طریق مجاری حقوقی موجود، بررسی و به طور جدی، پیگیری می شود.
معاون سیاسی استاندار لرستان تصریح کرد: نهاد دانشگاه در گفتمان حضرت امام )ره( و 
مقام معظم رهبری، یک نهاد بسیار ارزشمند برای پیشرفت همه جانبه از جمله پیشرفت 

علمی، فرهنگی و اجتماعی است.
دکتر پورعلی، بیان کرد: بدون تردید، پیشرفت هر جامعه ای با اهمیت دادن به نهاد علم 
و دانش، رقم خورده است؛ بنابراین، ارتباط بین استانداری و دانشگاه لرستان، بایستی 

گسترش یابد و تقویت شود.
وی تأکید کرد: استاندار لرستان از شنیدن دیدگاه های تخصصی مرتبط با راهکارهای 

ارتقای شاخص های پیشرفت استان و نظام آموزش عالی استان، استقبال می کند.
گفتنی است؛ اعضای حاضر در نشست نیز دیدگاه های مختلف خود درباره مسائل 
توســعه استان و نظام مســائل دانشگاه لرستان از جمله موضوع واگذاری بخشی از 
زمین های دانشــگاه به راه و شهرســازی را با معاون سیاسی استاندار لرستان در میان 

گذاشتند.
همچنین اعضای حاضر در نشست شورای دانشگاه لرستان، درباره اهمیت توجه به 
جایگاه دانشگاه در سند توسعه استان، سخن گفتند و درباره مشکلات مراکز اقماری 

وابسته به دانشگاه لرستان نیز نکاتی را مطرح کردند.

سعید پورعلی معاون سیاسی استاندار لرستان:

احترام به نقش و جایگاه دانشگاه، 
احترام به توسعه یافتگی است

سرویس سیاسی -   با رای مثبت کمیسیون اقتصادی به برنامه های وزیر پیشنهادی 
اقتصاد، مجلس اولین گام را در موافقت با »سید علی مدنی زاده« محکم برداشت.

نامه معرفی »سید علی مدنی زاده« به عنوان وزیر پیشنهادی امور اقتصادی و دارایی 
در جلسه علنی روز یکشنبه ۱۸ خرداد مجلس شورای اسلامی اعلام وصول شد و 
بلافاصله بررسی صلاحیت او در دستور کار کمیسیون های تخصصی قرار گرفت.

براساس ماده ۲۰۲ آیین نامه داخلی مجلس، فرآیند بررسی برنامه ها و صلاحیت وزیر 
پیشنهادی به این صورت است که پس از اعلام وصول نامه معرفی وزیر، کمیسیون 
یا کمیسیون های مرتبط موظف اند ظرف یک هفته، گزارش نهایی درباره صلاحیت، 
انطباق مدارک، ســوابق و برنامه های وی با اسناد بالادستی را به هیأت رئیسه ارائه 

کنند. این گزارش در صحن علنی و در جلسه رأی اعتماد قرائت خواهد شد.
کمیسیون اقتصادی مجلس به عنوان کمیسیون تخصصی مرتبط با وزارت اقتصاد، 
پس از برگزاری دو جلســه، روز گذشته موافقت خود را با برنامه های »مدنی زاده« 
اعلام کرد که این نشانه ای از حمایت اولیه مجلس از گزینه اقتصادی دولت چهاردهم 
است به ویژه اینکه از مجموع ۲3 عضو کمیسیون اقتصادی، ۱۵ نماینده به برنامه های 
مدنی زاده رای مثبت و ۵ نماینده دیگر رای منفی دادند؛ نتیجه ای که حاکی از موافقت 

اکثریت قاطع این کمیسیون با وزیر پیشنهادی اقتصاد است.
در همین رابطه، زهرا خدادادی، عضو هیأت رئیســه کمیسیون اقتصادی مجلس 

به ایسنا گفت: »فضای کلی مجلس نسبت به وزیر پیشنهادی اقتصاد مثبت است.«
با توجه به اینکه بیش از سه ماه است وزارت امور اقتصادی و دارایی با سرپرست اداره 
می شود، انتظار می رود نمایندگان هرچه سریع تر درباره وضعیت این وزارت خانه 
مهم اقتصادی تصمیم گیــری کنند چراکه وزارت اقتصاد نقشی کلیدی در اجرای 
سیاست های پولی، کنترل تورم، مدیریت بدهی های دولت و تأمین مالی پروژه های 
عمــرانی دارد و تعیین وزیر با ثبات و متخصص می تواند در ایجاد ثبات اقتصادی 

تأثیرگذار باشد.
جلسه رای اعتماد به وزیر پیشنهادی اقتصاد روز دوشنبه ۲۶ خرداد برگزار خواهد 
شد که آزمون دیگری برای همدلی مجلس با دولت است. البته که مجلس پیش تر 
با رأی اعتماد به تمام وزرای پیشنهادی دولت چهاردهم، همراهی خود را با دولت 

نشان داده بود.

 

سیگنال مثبت مجلس
 به »مدنی زاده«

سرویس سیاسی -      رئیس جمهوری با تاکید 
بــر اهمیت هوش مصنوعی، آن را ســرفصل 
جدید آمــوزشی برای معلمان دانســت و از 
بررسی چگونگی آموزش آن در کارگروه های 

ویژه خبر داد.
رئیس جمهــوری با تأکید بــر اهمیت کاربرد 
هوش مصنوعی، گفت: هوش مصنوعی یکی 
از ســرفصل های آموزشی جدید برای معلمان 
اســت و در کارگروه های ویژه در حال بررسی 
چگونگی آموزش آن هستیم و باید برای حفظ 
فرهنگ و دغدغه های خود در دوره  ظهور هوش 

مصنوعی، برنامه داشته باشیم.
مسعود پزشکیان در جلسه شورای عالی فضای 
مجــازی، درباره راه های تحقــق اهداف کلان 
کشور در عرصه فضای مجازی در سال جاری، 

از جملــه ارتقای امنیت روانی جامعه، مقابله با 
جنگ شناختی دشــمن و افزایش سطح سواد 
عمــومی مجازی، اظهار کــرد: دولت به دنبال 
جذب مشارکت مردم برای پیشبرد برنامه های 
خود از طریق طرح محله محوری است و در این 
راستا از ظرفیت خانه، محله، مدرسه، مسجد و 

فضای مجازی استفاده خواهد کرد.
رئیس جمهوری با بیان اینکه می توانیم بسته های 
آموزشی تهیه و در بســتر فضــای مجازی به 
دانش آمــوزان ارائه کنیم، ادامــه داد: اگر وقت 
دانش آموزان را با محتوای مناســب پر نکنیم، 

دشمنان این کار را می کنند.
پزشکیان با بیان اینکه می توان از طریق سکوهای 
داخلی خدمــات مختلفی به مــردم ارائه داد، 
گفت: ارائه بسته های آموزشی از طریق فضای 

مجازی به دانش آموزان به عدالت آموزشی هم 
کمــک می کند. کاملًا آماده هســتیم تا از طریق 
محله محوری و مسجدمحوری به افزایش سطح 
ســواد عمومی نسبت به فضای مجازی کمک 
کنیم و تلاش دشمن برای تأثیرگذاری بر افکار 
عمــومی در این عرصه مخصوصا بر جوانان و 

دانش آموزان را ناکام بگذاریم.
رئیس جمهوری با اشــاره به برنامه دولت برای 
اصلاح روش های آموزشی در مدارس، گفت: 
از طریق فضای مجازی می توانیم این آموزش ها 
را گســترش دهیم ولی باید برای رسیدن به این 
اهداف برنامه عملیاتی داشته باشیم. در موضوع 
تحقق اهداف کلان فضای مجازی کشــور هم 
باید مشارکت مردم را جلب کنیم، زیرا اگر مردم 
را به صحنه بیاوریم، نگرانی از فعالیت دشمن در 

فضای مجازی از بین می رود.
پزشــکیان در ادامه با تأکید بر اهمیت کاربرد 
هــوش مصنوعی، گفت: هــوش مصنوعی 
یکی از ســرفصل های آموزشی جدید برای 
معلمــان اســت و در کارگروه های ویژه در 
حال بررسی چگونگی آموزش آن هســتیم. 
به هر حال دنیا در حال تغییر اســت و هوش 
مصنوعی نیز کاربردهای خاص خود را دارد، 
ولی بایــد برای حفظ فرهنگ و دغدغه های 

خود در دوره  ظهور هوش مصنوعی، برنامه 
داشــته باشیم. باید ســاختاری تعریف و در 
این ســاختار برنامه های خود از جمله نحوه 
اســتفاده از هوش مصنوعی را تعریف کنیم. 
دانش آمــوزان می توانند از هوش مصنوعی 
اســتفاده کنند ولی باید در بســتر ســاختار 
موصــوف، به دانش آمــوزان آموزش داده 
شــود که چگونه از این ابزار به شــکل بهینه 

استفاده کنند.

هوش مصنوعی سرفصل جدید آموزش 
معلمان قرار گیرد 

رئیس جمهور:

سرویس سیاسی -    سخنگوی دولت گفت: 
کالابرگ برای چند دهک آماده اســت، اما به 
دلیل اینکه رئیس جمهور دســتور داده اند که 
به هفت دهک پرداخت شود، منتظریم تأمین 
منابع به طور کامل انجام شــود و ان شــاءالله 

پرداخت خواهد شد.
فاطمه مهاجرانی سخنگوی دولت در پایان جلسه 
امروز هیات دولت با حضور در جمع خبرنگاران 
ضمن تبریک سالروز ولادت امام هادی)ع( و عید 
غدیر، بیان کرد: نحوه تاسیس، فعالیت و انحلال 
شــبکه بانکی و مدیریت شبکه بانکی در جلسه 
اخیر دولت مورد بررسی قرار گرفت و به تصویب 

رسید.
وی افــزود: هم چنین امروز موضــوع واردات 
خودرو مصوب شــد و وزیر توضیحات کامل 
را داده انــد. هم چنین امــروز مجوز پیش امضای 
موافقت تجاری ایران و چین را داشتیم که توسط 
وزارت صمــت مطرح و مصوب شــد. مصوبه 
آیین نامه سایبری طبق قانون بودجه را هم داشتیم.
سخنگوی دولت درباره اقدامات دولت برای رفع 

ناترازی ها اظهار داشت: ناترازی برق و راهکارهای 
حل و جلوگیری از زمستان با قطعی گاز در دولت 
در حال بررسی است و ســازوکارهای اجرایی 
پیش بینی می شود و می کوشیم طوری عمل شود 

که شاهد قطعی گاز در زمستان نباشیم.
مهاجرانی عنوان کرد: مدیریت مصرف برق دنبال 
می شود و بخش زیادی از مصرف برق در ادارات 
است که برای نور و سرمایش است. ناترازی ای که 
در چند دهه شکل گرفته، یک شبه قابل حل نیست 

ولی در مسیر اصلاح هستیم.
وی در پاسخ به سوالی درباره سرانجام بانک آینده 
گفــت: بانک مرکزی مــواردی را برای اصلاح 
بانک های ناتراز اعلام کرده و در نهادهای مربوطه 
باید تصمیم گیری شــود و رضایت سهامداران و 

عموم جامعه مدنظر است.
مهاجــرانی درباره دارو گفت: بدیهی اســت که 
دغدغه ای که نمایندگان مجلس دارند در راستای 
رضایت مندی مردم اســت می دانیم که موضوع 
دارو موضوعی اســت که به سلامت و جان مردم 
وابسته است و باید آن را مدیریت کنیم از همین 

رو هم وزارت بهداشت و هم بانک مرکزی پیگیر 
هستند تا ارز مورد نیاز تخصیص پیدا کند.

وی درباره حقابه  هیرمند گفت: طبیعتا با توجه به 
اینکه این موضوع یک موضوع دیرین است و ما 
مسیر دیپلماسی را دنبال می کنیم بخشی از حقابه 
در حال انتقال است و برای ادامه موضوع هم مسیر 
دیپلماسی ادامه دارد و امیدواریم که موضوع حقابه 

ما در هیرمند هرچه زودتر مرتفع شود.
سخنگوی دولت درباره گرانی نان گفت: موضوع 
نان موضوع جدی اســت به جهت اینکه حجم 
یارانه ای که دولت در این مسیر پرداخت می کند 
رقم بالایی اســت، بالغ بر ۲۸۰ همت یارانه نان 
پرداخت می شــود ولی رضایتمندی لازم برای 

مصرف کنندگان وجود ندارد.
وی تصریــح کرد: در عیــن حال موضوع نان به 
جهــت اهمیت بالا و معیشــت  مردم از اهمیت 
ویــژه ای برخوردار اســت لذا این موضوع چند 
ضلــع دارد که با در نظر گرفتن همه اضلاع نان، 
موضوع در حال بررسی است. یقینا اگر تصمیمی 
گرفته شود از طریق رسانه ها به اطلاع مردم خواهد 

رسید.
سخنگوی دولت درباره رفع فیلترینگ برای سایر 
پلتفرم ها گفت: این موضوع فراموش نشده است.
مهاجرانی دربــاره واگذاری ایــران خودرو به 
شــرکت کروز گفت: دربــاره واگذاری طبیعتا 
واگذاری شرایطی است یک سری تعهدات هم 

به عهده شرکت کروز است طبیعتا دولت پیگیر 
موضوعات است مســلما درخصوص حقوق 
حقه مردم حواسمان است که حقی از بیت المال 

پایمال نشود.
وی درباره افزایش قیمت گفت: دولت در جریان 
بوده اســت اما از سوی دیگر شورای رقابت یک 
نهاد است و باید به این نهاد هم احترام بگذاریم. 
فرامــوش نکنیم که مــا می گوییم چرا اقتصاد ما 
دولتی اســت و همه از این موضوع شــکایت 
داریم اما از ســوی دیگر نهادهایی که حق دارند 
کارهایی را انجام دهند باید به رسمیت بشناسیم 
هماهنگی هایی صورت گرفته بود و طبیعتا دولت 
به هیچ عنوان دهن کــجی را بر نمیتابد ولی اهل 
مذاکره و گفت وگو است و طبیعتا ما باهم در یک 
کشــتی نشسته ایم و در ایران زندگی می کنیم. لذا 

هماهنگی هایی صورت گرفته بود.
ســخنگوی دولت درمورد موضوع کردســتان 
گفت: در این باره  هم استاندار محترم توضیحاتی 
داده اند و اگر نیاز به توضیحات بیشتر باشد قطعا 

ایشان ارائه خواهند کرد.
مهاجرانی درباره کاهش گوشــت تنظیم بازاری 
است، گفت: موضوع معیشت مردم و نگهداری 
از حداقل های زیستی افراد به عنوان یکی از خط 
قرمزهــای دولت، مورد توجه ویــژه قرار دارد. 
دولت در این زمینه کاملا دغدغه مند است. یکی 
از خریدهــایی که اغلب با اســتفاده از کالابرگ 

صورت می گیرد، گوشت قرمز است. لذا در این 
زمینه دولت به طور کامل پیگیر کارها خواهد بود.

وی در خصوص توزیع مرحله سوم کالابرگ 
گفت:  کالابرگ برای چند دهک آماده اســت، 
اما به دلیل اینکه رئیس جمهور دســتور داده اند 
که بــه هفت دهک پرداخت شــود، منتظریم 
تأمین منابع به طور کامل انجام شود و ان شاءالله 

پرداخت خواهد شد.
مهاجرانی  درباره بررسی مدل های مختلفی برای 
نان از جمله پرداخت یارانه شــخصی گفت: این 
یکی از راه حل هایی است که مطرح شده و یکی از 
راه حل های مورد بررسی است اما طبیعتا آن چیزی 
که مهم است این است که باید بدانیم همه ما با هم 
در یک نقطه ایستاده ایم و در دو نقطه متفاوت مقابل 
هم نایستاده ایم. باید بتوانیم با هم راهی را پیدا کنیم 
که جلوی هدر رفتن انرژی و ســرمایه را بگیریم 
و از طرفی به ســفره مردم فشاری را وارد نکنیم و 
جلوی این میزان توزیع یارانه ای را که چه بسا به 
کسانی که نیازمند هم هستند نمی رسد را بگیریم. 
لذا مدل های مختلفی در حال بررسی است که این 

هم یکی از مدل ها است.
وی با اشــاره به اینکه  در نشســت روز سه شنبه 
به  خبرنــگاران عیدی  روز غدیر خم را خواهد 
داد، گفت: عیدی عید غدیر در حد برکت است، 
شــماره کارتی و میلیونی نیســت و با توجه به 

بضاعت خودمان به شما عیدی می دهیم.

سخنگوی دولت:سخنگوی دولت:

موضوع رفع فیلترینگ فراموش نشده 
است


